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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért tiltják meg a magyar betegeknek a kannabiszból
nyert hatóanyagok orvosi felhasználását?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Bár az Egészségügyi Világszervezet ajánlása alapján az ENSZ Kábítószerügyi Bizottsága 2020. 
decemberében a gyógyászati alkalmazással rendelkező kábítószerek közé sorolta a kannabiszt és a 
kannabiszgyantát, a magyar hatóságok a közelmúltban elkezdték betiltani a Magyarországon 
forgalmazott, kannabiszolajat tartalmazó termékeket. Minden bizonnyal egyetértünk abban, hogy 
egyetlen gyógyászati felhasználással rendelkező anyagot sem tilthat be senki ideológiai alapon, 
hiszen ezzel több tízezer honfitársunktól venné el a gyógyulás lehetőségét. A CBD-olajok jelenlegi 
szürke zónás forgalmazása senkinek sem jó, ezt azonban nem tiltással, hanem megfelelő 
szabályozással kellene kezelni.

Ezzel kapcsolatban tisztelettel kérdezem:

1.Miért változtattak a magyar hatóságok az eddigi gyakorlaton, miért kezdtek el a magyarországi 
forgalomba hozataltól eltiltani CBD-tartalmú termékeket?

2.Tervezik-e átláthatóan és a magyar betegek érdekeit szolgálóan átalakítani a kannabisz és a 
kannabiszgyanta gyógyászati alkalmazását szabályozó jogi környezetet?

3. Támogatja-e a kormány az orvosi kannabinoidok különböző betegségekre gyakorolt hatásaival, 
tulajdonságaival kapcsolatos kutatásokat? Vannak–e ilyen programok, illetve terveznek–e elindítani 
a jövőben?



4. Tervezik-e támogatni a társadalombiztosítás által, adott tünetekre, betegségekre a CBD olajok, a 
cannabidiol használatát?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2021. április 27.

Tisztelettel:
Ungár Péter
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